2016第24屆 台北國際書展

 專業人士參觀登記表
REGISTRATION FORM

Publishing Professional
※ 申請方式 Way of Application：
1. 線上表格：請至書展網站（www.tibe.org.tw）下載『專業人士參觀登記表』，先行填妥
Registration on line: Download the registration form in www.tibe.org.tw , and fill in the form in advance.

2. 現場換證：請至書展 展覽一館.信義路「大會服務台」現場填妥『專業人士參觀登記表』
Receive in hall: Please fill in the registration form in Information Centre at Hall 1 (facing the Hsin-yi Entrance).

3. 專業人士資格Publishing Professional：
出版、圖書館採購人員（每個圖書館限２張）、印刷、紙業、通路、版權等，請填表兌換。
About publishing professionals: For the publishers, editors, agents, distributors or other professionals of library (max. 2 copies for each library), printing and paper productions company, rights agency please fill the registration for acquiring the passes in exhibition hall.
※ 注意事項 Notice
1.僅限於2016年2月16日（三）專業人士參觀日，憑『專業人士參觀登記表』及 附上二張公司名片，於展覽ㄧ館「信義路．大會服務台」換領（換證時間10:00～17:00）
The visitor Pass will be issued only on 11 Feb. 2016, the Professionals Day. Please bring the form with 2 business cards to Information Centre at Hall 1 (nearby Hsinyi Entrance) for exchange (10:00~17:00).
2.申請本證之專業人士有義務提供於書展期間之洽談與交易採購等訊息；本會將於展期結束後專人致電聯繫。相關資料將作為書展未來規畫舉辦活動之重要參考指標，非商業用途；敬請留意配合。
In order to create a more prosperous trading opportunity and convenient exhibition for the participants, please kindly be noted that the registrant is required to provide relevant information upon request by Taipei Book Fair Foundation.
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	( A.出版商 Publisher
( B.著作權代理 Rights Agency
( C.編輯 Editor
( D.出版公協會 Association
( E.書店通路 Distributor 
( F.印刷 Printer
( G.排版 Typesetter
( H.美編 Graphic Designer
( I.數位出版 Digital Publishing
( J.國外參觀人士 Overseas Visitors
■ K.圖書館採購人員
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	( A.圖書採購 Book Purchasing
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( C.尋找合作夥伴 Looking for Future Partnership
( D.參觀書展 Visiting the fair
( E.其他Others                                                                               
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